

第二屆紅十字會定向挑戰
The 2nd Red Cross City Challenge

回覆表格 Reply Slip

致：陳國儀女士/陳瑋珊女士 傳訊及資源發展
To：Ms. Kim CHAN / Ms. Daphne CHAN – Communications and Resource Development

電話 Tel: (852) 2507 7536 / 2507 7022
傳真 Fax: (852) 2802 0017

☐ 我們同意支持以下項目 **Yes! We are interested to support the following collaborations:**

請在適當空格內加上「✓」號
Please tick the relevant box(es)

1. 捐款支持 Donation

☐ **節目贊助 Event Sponsorship** 活動鳴謝詳見附件資料 Please refer to appendix for acknowledgement details

- ☐ 鑽石贊助 Diamond Sponsor (捐款港幣\$300,000 Donation of HK\$300,000) [8069]
- ☐ 寶石贊助 Sapphire Sponsor (捐款港幣\$200,000 Donation of HK\$200,000) [8029]
- ☐ 金贊助 Gold Sponsor (捐款港幣\$100,000 Donation of HK\$100,000) [8027]
- ☐ 愛心贊助 Caring Sponsor (捐款港幣\$50,000 Donation of HK\$50,000) [8066]

☐ **參與成為企業隊伍 (每隊2-4人)**

Join as a Corporate Team

報名連結將以電郵形式發放登記 Registration link will be shared by email

☐ 每隊港幣\$880 x _____ (隊 team), 共 Total: _____ (人 people)

立即線上報名

Online Registration Now



活動T恤 Event T-shirt: (參考碼數 Size Reference)

童裝 Kids					
件數 Qty	碼數 Size	參考身高 Height (cm)	長度 Length (cm)	袖長(cm)	胸圍 Chest (cm)
	100碼 (2-3 歲Age)	90-100	44	11	32
	110碼 (3-5 歲Age)	100-110	46	12	34
	120碼 (5-7 歲Age)	110-120	48	13	36
	130碼 (7-9 歲Age)	120-130	50	14	38
	140碼 (9-11 歲Age)	130-140	52	15	40
成人 Adult					
件數 Qty	碼數 Size	肩寬 Width (cm)	長度 Length (cm)	袖長(cm)	胸圍 Chest (cm)
	S (158-162cm)	39	62	15	46
	M (162-166cm)	41	64	16	48
	L (166-170cm)	43	66	17	50
	XL (170-174cm)	45	68	18	52
	2XL (174-178cm)	47	70	19	54
	3XL (178-182cm)	49	72	20	56
	4XL (182-186cm)	51	74	21	58

* 活動隊伍組別包括：公開組、企業組、樂齡組、青少年組、親子組，每個組別均設有獎座及禮品。

5 participants groups will be included in the campaign: Open Group, Corporate Group, Senior Group, Youth Group & Family Group. Trophy and Prize will be given to Champion; 1st runner-up, 2nd runner-up of each group.

☐ **「主題任務」贊助 Check Point Sponsorship** [8056]

☐ 「主題任務」贊助 (捐款港幣\$150,000) Check Point Sponsorship (Donation of HK\$150,000)

* 請額外提供有關資料製作攤位 Please provide information for booth production.

☐ **場地贊助 Venue Sponsorship**

☐ 提供旗下店舖/商廈/住宅位置作為打卡點 Venue Sponsorship

* 請額外提供有關地點詳情 Please provide the location details.

☐ **活動選手包禮物贊助 Event RacePack Gift Sponsorship** [8057]

☐ 禮品贊助 Gift Sponsor: _____ 數量Quantity: _____

☐ **人道隊伍贊助 Humanity Team Sponsorship** [8058]

- ☐ 100隊參賽隊伍 (捐款港幣\$68,000) 100 Teams (Donation of HK\$68,000)
- ☐ 50隊參賽隊伍 (捐款港幣\$34,000) 50 Teams (Donation of HK\$34,000)
- ☐ 10隊參賽隊伍 (捐款港幣\$6,800) 10 Teams (Donation of HK\$6,800)

2. 其他方式 Other Supports☐ **協助宣傳活動訊息 Participation in Campaign Promotion**

- ☐ 宣傳贊助 Promotion Sponsorship
- ☐ 協助派發宣傳單張 Leaflet Delivery
- ☐ 其他 Others: _____

☐ **贊助禮品/禮券予各節目參加者、最高籌款額獎、各組別得獎者，與香港紅十字會攜手答謝善長支持**
Provide price / complimentary coupon to participants, highest fund-raising result award, award winner to all groups etc., to show appreciation to donors together with HKRC**贊助詳情 Sponsorship details:**

1. 頭10名最高籌款額獎（建議價值港幣\$1,000或以上）所需數量：10份
The 10 highest fund-raising award (Suggested value of the price: HK\$1,000 or above) Quantity: 10 pcs
 2. 最高籌款額獎（建議價值港幣\$5,000或以上）所需數量：1份
The highest fund-raising award (Suggested value of the price: HK\$5,000 or above) Quantity: 1 pcs
 3. 各參賽組別得獎隊伍：冠軍（建議價值港幣\$3,000或以上）所需數量：5份
Award Winners of all groups: Champion (Suggested value of the price: HK\$3,000 or above) Quantity: 5 pcs
 4. 各參賽組別得獎隊伍：亞軍（建議價值港幣\$2,000或以上）所需數量：5份
Award Winners of all groups: The 1st Runner-up (Suggested value of the price: HK\$2,000 or above) Quantity: 5 pcs
 5. 各參賽組別得獎隊伍：季軍（建議價值港幣\$1,000或以上）所需數量：5份
Award Winners of all groups: The 2nd Runner-up (Suggested value of the price: HK\$1,000 or above) Quantity: 5 pcs
 6. 指定籌款額獎（建議價值港幣\$500或以上）所需數量：100份
Fund-raising Award with certain amount (Suggested value of the price: HK\$500 or above) Quantity: 100 pcs
 7. 參與籌款禮券（建議價值港幣\$100或以上）所需數量：100份
Participation Coupon (Suggested value of the price: HK\$100 or above) Quantity: 100 pcs
- ☐ 贊助內容 Sponsorship Content: _____
- ☐ 贊助數量 No. of vouchers/coupon/price: _____

☐ **我們暫時未能參與以上項目，但樂意捐款支持：（支票抬頭請寫「香港紅十字會」）**
We are NOT able to support any programmes this time but would like to make a donation
(Crossed cheque payable to the "Hong Kong Red Cross")

港幣HK\$_____ 支票號碼 cheque no. _____

聯絡資料 Contact Information (請用英文正楷填寫 Please use CAPITAL LETTER)轉介人 Referees: _____ 以上捐款由 _____ 經募。（如適用）
(Above donation referred by) (if Applicable)

機構名稱 Company Name: _____

聯絡人 Contact Person: _____
(姓 Last Name) _____ (名 First Name) _____ (先生Mr. / 小姐Ms.)

職位名稱 Title: _____ 部門 Department: _____

電話 Tel: _____ 傳真 Fax: _____

電郵 Email: _____ 捐款者編號 Donor No.
(如適用 if applicable): _____

機構地址 Company Address: _____

☐ 香港HK ☐ 九龍KLN ☐ 新界NT

香港紅十字會盡力遵守《個人資料（私隱）條例》(條例)中所列載的規定，確保儲存的個人及機構資料準確無誤，及有妥善的儲存方法。為保障資料當事人/所屬機構的利益，本會收集有關資料作有關捐款事宜、發收據及活動報名用途；以及可能運用你/機構資料(包括機構名稱、聯絡人姓名、電話、傳真、電郵及郵寄地址)，以便本會日後與你通訊、籌款、作活動/培訓課程邀請或收集意見的推廣用途。你亦可以隨時要求本會停止使用你/機構的資料作上述推廣之用途。日後查閱或更新資料，請致電2802 0016。

Hong Kong Red Cross undertakes to comply with the requirements of the Personal Data (Privacy) Ordinance to ensure that personal & corporate data kept are accurate and securely kept. To safeguard interest of our data subject, Hong Kong Red Cross collects personal & corporate data from you for the purposes of handling donations, issuing receipts, and registration, and may use your personal & corporate data (company name, contact person, telephone number, fax number, email and mailing addresses) for the purposes of providing you with information of Hong Kong Red Cross, fundraising appeal, activities invitation as well as for feedback collection and related promotion purposes. Upon your request at any time, we will cease to use the personal & corporate data for promotion purposes. You may contact us at 2802 0016 for enquiry or information update.

感謝您慷慨的捐款及支持！ Million thanks to your generous donation and support!